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Z Á P I S N I C A 
 

zo  zasadnutia Výkonného výboru Slovenského zväzu karate, konaného dňa  

25. apríla 2017 v Aegon aréne – NTC, Bratislava 

 

Prítomní: Ing. D. Líška, J. Valenta, P. Baďura, PaedDr. J. Javorský, F. Kretovič, J. Poliak, 

                 M. Hajdák, V. Jankó,  Ing. P. Bozogáň, Ing. Ľ. Striežovský, R. Gašparovičová,   

                 V. Semaníková, L. Roman, P. Macko 

Ospravedlnení: F. Vorobeľ, Mgr. M. Cisár 

Zapisovateľ: L. Roman 

Materiály k rokovaniu predložené: zaslané – email, digitálna forma, zverejnenie na 

webovej stránke zväzu, písomná forma. 

Hlasovanie: všetky uznesenia boli schválené jednomyseľne (za 12 hlasov, proti 0, zdržal sa 

0) 

 

PROGRAM 

 

1. Otvorenie 

2. Príprava účasti reprezentácií na zahraničných turnajoch 

3. Vyhodnotenie 37. GP Slovakia – Bratislava 

4. Vyhodnotenie II. a III. kola SP detí a žiakov – Šurany, Stará Ľubovňa 

5. Vyhodnotenie M-SR seniorov – Galanta 

6. Príprava M-SR detí a žiakov - Košice 

7. Príprava na ME seniorov 2017 – Kocaeli 

8. Príprava na ME regiónov 2017 - Pristina 

9. Príprava riadnej Konferencie SZK 

10. Rôzne 

11. Záver 

 

 

K BODU 1. 
Rokovanie zasadnutia VV SZK 2017 otvoril a viedol prezident zväzu Ing. D. Líška. 

 

K BODU 2. 
P. Baďura  – účasť na tradičnom podujatí Golden Belt v Čačaku, v rámci reciprocity, splnila 

účel. Dobre zorganizovaná súťaž, pre mnohých z našich pretekárov ďalšia príležitosť zmerať 

si sily s kvalitnou konkurenciou. Dosiahnuté výsledky 10 medailí (3 - 1 - 6). Nepríjemnosťou 

bolo niekoľko hodinové čakanie na hraniciach pri výjazde i vjazde do Schengenu.  

 

J. Poliak – vyhodnotil úćinkovanie na K1 Premier league v Dubaji a Rabate. Súťaži v Dubaji 

sa zúčastnilo 701 pretekárov zo 75 krajín sveta. Najlepšie si v ťažkej konkurencii počínala I. 

Suchánková, keď v kategórii kumite do 61kg vybojovala skvelú striebornú medailu. 

V kategórii kata mužov obsadil P. Fabián pekné 7. miesto.  

Viac sa našim pretekárom darilo na K1 v marockom Rabate. V konkurencii takmer 400 

pretekárov sme vybojovali 3 medaily, všetky v kumite. Zlato získala D. Tatárová (+68kg), 

striebro M. Kopúňová a na bronzový stupienok vystúpila L. Kováčiková. Vyslovil veľké 

poďakovanie za predvedené výkony všetkých medailistiek.  
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Uznesenie 1/4/2017 

Výkonný výbor SZK zobral na vedomie informácie p. Baďuru a p. Poliaka a vyslovil 

poďakovanie všetkým medailistom za vynikajúcu reprezentáciu.  

Termín:           

Zodpovedný: VV SZK 

 

K BODU 3. 
37. ročník Grand Prix Slovakia v Bratislave bol usporiadateľsky i organizačne zabezpečený 

na vysokej úrovni. Vzhľadom na veľký počet štartujúcich (1469) z 21 krajín sveta sa žiaľ 

program 1. súťažného dňa predĺžil až do neskorej noci.  

D. Líška – otváracieho ceremoniálu sa zúčastnili aj čestní hostia, minister školstva, vedy, 

výskumu a športu SR P. Plavčan, čestný prezident SOV F. Chmelár i predseda Trnavského 

samosprávneho kraja a súčasne čestný prezident SZK T. Mikuš. Po príhovoroch prišla na rad 

milá udalosť – oficiálne poďakovanie a následné odovzdanie najvyššieho karatistického 

vyznamenania „Brána úcty“ F. Chmelárovi, ako prejav vďaky za dlhoročnú nezištnú pomoc 

a podporu karate. 

Veľký počet účastníkov v množstve kategórií a s tým spojené predĺženie súťažného dňa do 

nočných hodín je potrebné v budúcnosti riešiť pridaním ďalších zápasísk, a obmedzením  

počtu opakovaných štartov, prípadne zrušením tímových súťaží.  

J. Valenta – treba vyzdvihnúť skvelú kulisu, dobrú organizáciu, ktoré boli základom výbornej 

úrovne celého podujatia. Malá pripomienka k nominácii rozhodcov zo zahraničia, do budúcna 

jasne zadefinovať podmienky účasti a pravidlá pozývania.  

J. Poliak – väčšina súbojov mala nadštandardnú úroveň, s potešením možno konštatovať, že 

nielen reprezentanti, ale i viacerí ďalší naši pretekári sa dokázali vo výbornej konkurencii 

presadiť. Vynikajúca previerka, príprava pred ME 2017 v Turecku. 

 

Uznesenie 2/4/2017 

Výkonný výbor SZK berie na vedomie zhodnotenia nášho domáceho najprestížnejšieho 

podujatia a vyslovuje poďakovanie všetkým úspešným pretekárom, ich trénerom, ale tiež 

celému organizačnému štábu SZK. Zároveň poveruje jednotlivé komisie zaoberať sa 

pripomienkami k časovému harmonogramu súťaže. 

Termín:          priebežne 

Zodpovední:  komisie VV SZK  

 

K BODU 4. 
J. Valenta – podal informáciu ohľadom II. a III. kola SP detí a žiakov. Súťaž v Šuranoch 

prebiehala plynule, bez výraznejších nedostatkov. Niekoľko porušení pravidiel bolo 

postúpených predsedovi RK. 

III. kolo, usporiadateľom ktorého bol ŠKM KK Stará Ľubovňa, bolo pripravené na veľmi 

vysokej úrovni. Vynikajúca hala, dobrá organizácia, plynulý priebeh – jedna z 

najvydarenejších detských súťaží. Veľké poďakovanie domácemu tímu usporiadateľov na 

čele s F. Vorobeľom.  

V. Jankó – II. kolo v Šuranoch bolo časovo zvládnuté bez najmenších problémov, negatívom 

bolo hlučné správanie niektorých koučov. Porušenia pravidiel boli postúpané RK. Napriek 

účasti mnohých rozhodcov nováčikov, nedochádzalo k nejakým výraznejším nedostatkom 

v ich verdiktoch. Naopak, veľká snaha, ich viedla k až prílišnej striktnosti v posudzovaní 

niektorých situácií. 
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Uznesenie 3/4/2017 

Výkonný výbor SZK zobral na vedomie informáciu pp. Valentu, Janka. Na základe 

uvedeného vyslovuje poďakovanie KK TRIUMPH Šurany a ŠKM KK Stará Ľubovňa za 

vynaložené úsilie a snahu pri usporiadaní SP detí a žiakov.  

Termín:          

Zodpovedný: VV SZK 

  

K BODU 5. 
J. Valenta  – M-SR seniorov prebehlo bez akýchkoľvek vážnejších nedostatkov, pretekári sa 

chovali disciplinovane, usporiadateľ Arkádia Galanta na čele s M. Hajdákom v spolupráci so 

zväzom zabezpečili šampionát na úrovni, aká podujatiu tohto typu prislúcha.  

 

Uznesenie 4/4/2017 

Výkonný výbor SZK zobral na vedomie zhodnotenie viceprezidenta a supervizora SZK p. 

Valentu a zároveň poďakoval M. Hajdákovi, štatutárnemu zástupcovi Arkádie Galanta za 

bezproblémové zabezpečenie šampionátu.  

Termín:           

Zodpovedný: VV SZK 

 

K BODU 6. 
J. Valenta – hala na M-SR detí a žiakov v Košiciach je pripravená, je potrebné dohodnúť 

materiálno-technické zabezpečenie. Vzhľadom na veľký počet štartov navrhuje postaviť 

najmenej 7 tatami.  

D. Líška – keďže ide o najvýznamnejšie detské domáce podujatie, z množstvom štartujúcich, 

ktorého súčasťou bude Karate day – akcia iniciovaná WKF, je nevyhnutné aby podujatie bolo 

zorganizované na vysokej úrovni a primeranom časovom harmonograme 

 

Uznesenie 5/4/2017 

Výkonný výbor SZK berie na vedomie informácie ohľadom príprav M-SR detí a žiakov. 

Súčasne poveruje zástupcov VÚKABU a sekretariát zväzu úzkou spoluprácou pri príprave 

a zabezpečení šampionátu po všetkých stránkach. 

Termín:         bezodkladne 

Zodpovední: VÚKABU a sekretariát SZK 

 

K BODU 7. 
D. Líška - informoval prítomných o zabezpečení dopravy i pobytu na ME seniorov 2017 

v Kocaeli. Následne bola na schválenie predložená nominácia pretekárov a realizačného tímu, 

v zložení: 

 

Kata: . E. Brázdová a P. Fabián. 

Družstvo žien: E. Brázdová, N. Merašická, L. Báčiková.. 

Kumite-ženy: -50kg: L. Kováčiková, -55kg: J. Vojtikevičová, -61kg: I. Suchánková, -68kg: 

M. Kopúňová, +68kg: D. Tatárová. 

Do družstva žien: Viktória Semaníková. 

Muži: -60kg: D. Imrich, -67kg: M. Homola, -75kg: M. Lieskovský, -84kg: K. Michalec. 

Do družstva: R. Dobrotka, Ľ. Džačovský. 

Realizačný tím: D. Líška, J. Poliak, P. Macko, J. Javorský.  

D. Čierna, ako členka Technickej komisie EKF.  

Rozhodcovia: O. Citényi. 
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V. Semaníková – za športovcov - reprezentantov predniesla návrh-možnosť časovej úpravy 

harmonogramu záverečnej prípravy pred ME či MS tak, aby pretekári o konečnej nominácii 

vedeli aspoň 3-4 týždne pred odjazdom.  

J. Poliak – uvedený návrh má svoje opodstatnenie, ale vzhľadom na doslova nabitý termínový 

kalendár, s tým súvisiaci plán prípravy, a tiež kritériá nominácie, to bude veľmi zložité. 

D. Líška – návrh bude brať komisia štátnej reprezentácie do úvahy a bude sa snažiť uzatvárať 

nominácie v dostatočnom predstihu (minimálne v kategóriách, kde je možné nomináciu 

uzavrieť), je ale limitovaná kontrolnými turnajmi a ich termínmi, ktoré väčšinou nevie 

ovplyvniť.  

  

Uznesenie 6/4/2017 

Výkonný výbor SZK schvaľuje navrhnutú nomináciu pretekárov, realizačného tímu a 

rozhodcov na ME seniorov 2017 v Kocaeli vrátane ekonomických podmienok. Všetky 

potrebné informácie budú zverejnené na webovej stránke zväzu.  

VV berie na vedomie návrh V. Semaníkovej, ohľadom úpravy harmonogramu prípravy 

s cieľom skoršieho uzatvárania záverečnej nominácie pretekárov na ME resp. MS.   

Termín:          

Zodpovedný: VV SZK  

 

K BODU 8. 
J. Poliak – filozofiou účasti na ME regiónov 2017 v Prištine by malo by zaradenie pretekárov 

do družstiev predovšetkým z radov kadetov a juniorov vzhľadom na MS týchto kategórií, 

ktoré sa budú konať na jeseň.  

 

Uznesenie 7/4/2017 

Výkonný výbor SZK berie na vedomie návrh J. Poliaka. 

Termín:          

Zodpovedný: VV SZK 

 

 K BODU 9. 
D. Líška – navrhnutý termín riadnej-volebnej Konferencie na 24. Júna 2017. Jej prípravou je 

poverený sekretariát SZK a Volebná komisia SZK v zložení: P. Bozogáň – predseda, P. 

Macko a Ľ. Striežovský. 

Všetky potrebné informácie, pozvánka, podklady, výzvy, budú zverejňované a zasielané v 

zmysle Stanov SZK.   

 

Uznesenie 8/4/2017 

Výkonný výbor SZK zobral na vedomie informáciu prezidenta ohľadom termínu a príprav 

volebnej Konferencie SZK. Zároveň poveril sekretariát a Volebnú komisiu, jej prípravou 

v rozsahu ich kompetencií.   

Termín:         priebežne 

Zodpovední: VV, prezident, sekretariát zväzu 

 

K BODU 10. 
 

10-1) 

L. Roman nadniesol otázku potreby preverenia antidopingových pravidiel v súvisloslosti 

s účasťou našich pretekárok na Svetových hrách vo Wroclawe. 
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Uznesenie 9/4/2017 

Výkonný výbor SZK poveruje predsedu AK SZK p. Hajdáka preverením antidopingových 

pravidiel a povinností pre účastníkov Svetových hier vo Wroclawe.  

Termín:          bezodkladne 

Zodpovedný: predseda AK SZK 

 

10-2) 

D. Líška informoval v zmysle zverejnenej výzvy SOV o možnosti uchádzanie sa športovcov o 

zaradenie do programu solidarity športovcov na OH v Tokiu.  

 

Uznesenie 10/4/2017 

Výkonný výbor SZK schvaľuje návrh prezidenta p. Líšku a poveruje komisiu štátnej 

reprezentácie v spolupráci so sekretariátom zväzu vytipovaním a navrhnutím na SOV 

vhodných uchádzačov z našich športovcov, ktorí spĺňajú kritériá výzvy pre program solidarity 

športovcov SOV k OH v Tokiu 2020.  

Termín:         bezodkladne 

Zodpovedný: sekretariát SZK, KŠR 

 

10-3) 

P. Bozogáň informoval členov VV o prípravách na výjazd na International Union Cup vo 

Ľvove a zabezpečení prepravy pretekárov z VÚKABU a TAUK. 

J. Poliak za KŠR SZK pripomenul, že keďže ide o nominačný turnaj MS kadetov, juniorov 

a U21 2017 na Tenerife, bolo dobré zabezpečiť dopravu aj pre ostatné regióny. 

 

Uznesenie 11/4/2017 

Výkonný výbor SZK schvaľuje zabezpečenie výjazdu reprezentácií 2. autobusmi na 

International Union Cup 2017 do Ľvova. Bližšie informácie k účasti na uvedenom podujatí 

budú zverejňované na zväzovej stránke.  

Termín:          bezodkladne 

Zodpovedný: KŠR 

 

10-4) 

P. Baďura a J. Valenta, menom organizačných výborov majstrovstiev Shito-ryu štýlu 

a majstrovstiev Goju-ryu štýlu, požiadali VV o dotáciu vo výške po 300,- Eur. 

 

Uznesenie 12/4/2017 

Výkonný výbor SZK schvaľuje pre usporiadateľov majstrovstiev Shyito-ryu štýlu 

a majstrovstiev Goju-ryu štýlu dotáciou vo výške po 300,- Eur.  

 

10-5) 

P. Macko predložil VV žiadosť aj vzorku od K. Mackovej na homologizáciu optickej 

pomôcky – športových okuliarov Centrostyle pre deti a žiakov, určených pre používanie 

v športe. Uvedené okuliare vyhovujú zdravotným a ochranným požiadavkám v zmysle 

európskej smernice.   Okuliare by mohli pretekári používať po doplnení do pravidiel 

v kategóriách detí a žiakov na súťažiach SZK v kumite aj katá.   
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Uznesenie 13/4/2017 

Výkonný výbor SZK schvaľuje homologizáciu a používanie optickej pomôcky – športových 

okuliarov Centrostyle pre deti a žiakov. Zároveň dopĺňa pravidlá o možnosť použitia uvedenej 

pomôcky pre všetky kategórie detí a žiakov.     

Termín:         bezodkladne 

Zodpovedný: RK SZK  

 

10-6) 

Generálny sekretár informoval členov VV o mailovej korešpondencii od p. Derku, v ktorej  

žiada v zmysle zákona o slobodnom prístupe k informáciám č. 211/2000 Z.z. zaslanie kópií 

zväzových dokladov v zákonnej lehote. Generálny sekretár informoval členov VV, že keďže 

SZK nie je osobou povinnou v zmysle tohto zákona, zatiaľ mu nebola zaslaná žiadna 

odpoveď, ale predkladá jeho žiadosti na prerokovanie VV. 

 

Uznesnenie 14/4/2017 

Výkonný výbor SZK berie na vedomie informácie ohľadom mailovej korešpondencie p. 

Derku. Jeho žiadostiam o sprístupnenie dokladov v zmysle zákona č.211/2000 Z.z. nebude 

vyhovené, nakoľko SZK nie je osobou povinnou v zmysle tohto zákona. Informácie o SZK 

zverejňované v zmysle iných zákonov sú verejne dostupné. VV poveruje generálneho 

sekretára zaslaním uvedeného stanoviska p. Derkovi. 

Termín:          10.5.2017 

Zodpovedný: sekretariát SZK 

 

10-7) 

P. Macko predložil VV po dohode v Komisii štátnej reprezentácie na schválenie doplnenie  

širšej reprezentácie o pretekárku Simonu Pištovú na základe jej výkonnosti. 

R. Gašparovičová predložila VV na zváženie zaradenie do širšej reprezentácie pretekárov P. 

Bitta a P. Šeboka.   

 

Uznesenie 15/4/2017 

Výkonný výbor SZK schvaľuje zaradenie pretekárky S. Pištovej do širšej reprezentácie. 

Zároveň poveruje KŠR prerokovaním návrhu R. Gašparovičovej, s možnosťami nájdenia  

modelu participácie pretekárov Bitta a Šeboka na akciách reprezentácie.   

Termín:          priebežne 

Zodpovedný: KŠR SZK 

 

10-8) 

D. Líška vyslovil návrh odsúhlasiť predbežný termín nasledujúceho ročníka GP Slovakia, aj 

keď zatiaľ nie je možné rezervovať športovú halu z dôvodov na ich strane. Najvhodnejšie sa 

javí februárový, alebo marcový termín, pre možnosť jeho zaradenia do kalendára WKF.  

 

Uznesenie 16/4/2017 

Výkonný výbor SZK berie na vedomie návrh prezidenta, a schvaľuje zaradiť do termínového 

kalendára 2017/2018 februárový, alebo marcový termín 38. GP Slovakia 2018. 

Termín:  bezodkladne         

Zodpovedná:  sekretariát SZK 
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10-9) 

Uznesenie 17/4/2017 

Výkonný výbor SZK na základe neoverených informácií o dvojitom členstve a štarte 

pretekárky N. Miksaiovej z oddielu MTK Tatran Žarnovica na ME WUKF, poveruje 

generálneho sekretára zaslaním žiadosti o informácie k tomuto štartu na klub MTK Tatran 

Žarnovica. 

Termín:  bezodkladne         

Zodpovedná:  generálny sekretár SZK 

 

Uznesenie 18/4/2017 

Výkonný výbor SZK poveruje sekretariát SZK pripravením ďakovného Diplomu pre Prof. 

Františka Kačíka za jeho dlhoročnú prácu a prínos pre slovenské karate. Diplom bude 

odovzdaný na Konferencii SZK 24.6.2017. 

Termín:  24.6.2017         

Zodpovedná:  sekretarát SZK 

 

Uznesenie 19/4/2017 

Výkonný výbor SZK poveruje sekretariát SZK pripravením prehľadu vydaných Trénerských 

licencií a kariet Trénera s licenciou ako aj kariet Asistenta.  

Termín:  24.6.2017         

Zodpovedná:  sekretarát SZK 

 

 

K BODU 11. 
Zasadnutie Výkonného výboru Slovenského  zväzu karate ukončil prezident zväzu Ing. D. 

Líška. 

 

Zapísal: Roman Leopold 

Overil:  Líška Daniel 

 
 

 

 

  


